
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-10-09, § 6 

 

 Tid: 9 oktober 2008 kl 16.00 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 17 oktober 2008 

  

 

Petter Lindfors Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande: 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s)  

Bo Holmberg (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind, vidare 

tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. Dessutom närvarade Petra Berglund, Åsa 

Gustavsson och Maria Stigle från trafikkontorets nämndsekretariat. 



  

 
 § 6 

Fler kooperativa hyresrätter som komplement till allmännyttan. Motion 

(2008:9) av Tomas Rudin (s) och Bengt Sandberg (s) 

Dnr E2008-510-01225 

Protokollsutdrag 

 

Beslut  

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Kommunstyrelsens remiss av motionen besvaras med kontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 18 september 

2008. 

 

 

Nämndens behandling av ärendet 

 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m) och ledamoten Gulan Avci (fp) ställde sig 

 bakom förvaltningens förslag. (se beslutet)  

 

2) Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och ledamoten Emilia Hagberg 

 (mp) föreslog följande: 

1. Motionen bifalls. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Den kooperativa hyresrätten har flera fördelar. Den skulle kunna bidra till ökad 

mångfald på Stockholms bostadsmarknad. Den kan potentiellt, som SKB, utgöra 

en allmännyttigt bolag som inte förvaltas enligt samma principer som nuvarande 

kommunala bostadsbolag. Det är riktigt att de experiment som hittills gjorts inte 

hävdat sig på sikt, utan omvandlats. Det är dock något de delar med de 

kollektivhus som byggts. En anledning till detta är att dessa experiment varit så 

små att de inte kunnat hävda sig eller har påverkat den bostadsmarknad de 

introducerats på. De som har sökt sig till dessa hus har ofta valt dem av andra skäl 

än att de eftersträvat just detta boende. När sedan tiden gått har de velat använda 

det värde bostaden motsvarar för en bostadskarriär. Inom SKB, som är en stor och 

etablerad aktör, har dessa problem inte uppstått. 

 

3) Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) föreslog att nämnden bifaller motionen. 

 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt kontorets förslag. 

 

Reservationer 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s) och ledamoten Emilia Hagberg (mp) 

med hänvisning till sitt förslag. 

Ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till sitt förslag. 



  

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i förslaget från (s) och (mp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


